
Tervehdys klubilaiset,  

 

Olen Milla Saari, ja opiskelen parhaillaan toista vuotta valtio-oppia. Haen ainejärjestömme 

lehden Walpon päätoimittajaksi vuodelle 2024. 

 

Haen tähän pestiin, sillä Walpo on opiskelujeni ensihetkistä saakka ollut osa polkuani 

klubilaisena. Lähdin heti innoissani mukaan toimituskuntaan, ja olenkin ehtinyt jo rustailemaan 

yhden kokonaisen juttusarjan sekä pienen kysely”tutkimuksen”. Lehden tekeminen ja 

toimintaperiaatteet ovat tulleet tässä 1,5 vuoden aikana tutuksi, sillä olen ollut aktiivinen 

kokouksissa kävijä ja kyselijä. Tämän vuoksi olisin oiva valinta päätoimittajaksi.  

 

Päätoimittajana lupaisin ylläpitää Walpon nykyistä tyylikästä ulkoasua sekä huolehtia juttujen 

monipuolisuudesta ja laadukkuudesta. Kehityskohteenani on Walpon toiminnan kehittäminen 

yhteisöllisyyden ja osallistavuuden osalta. Tätä varten olen kehitellyt mielessäni 

välikokouskonseptia sekä pohtinut, miten voisin osaltani lisätä lehtemme näkyvyyttä.  

 

Olen intohimoinen ja omistautuva, ja jos jotain päätän, niin olen myös valmis etsimään keinot 

tavoitteideni saavuttamiseksi. Opintojen ohella työskentelen vastuuvalmentajana 

muodostelmaluistelun parissa, minkä lisäksi olen aktiivisesti toiminut luisteluseuran eri 

projekteissa vastuuroolissa. Täten vastuunkanto, kannustaminen ja ryhmän toiminnan 

kehittäminen on minulle luontevaa. 

 

Haluan Walpon olevan jatkossakin lehti (ja podcast), josta jokainen klubilainen voi olla ylpeä. 

Lisäksi tavoitteenani on kasvattaa lukijakuntaa ja houkutella toimituskuntaan lisää jäseniä.  

 

Syyskokousta odottaen, 

Milla Saari 


